
 

 

TANGSØ SKOLE/ SKOLEBESTYRELSEN 

Brogade 67, 7660 Bækmarksbro  ●  www.tangsø-skole.dk  ●  tangsoe.skole@lemvig.dk  ●  +45 9663 1697 

Referat :  
Skolebestyrelsesmøde 

Dato/tid: Tirsdag den 
30.11. kl. 17:30-20:00 
Mødet afholdes i 
personalerummet og der vil 
blive serveret lidt mad i 
forbindelse med  mødet. 

Referent: Lenette Trier 
Ordstyrer: Kristoffer Hald 

 
Tilstede:  Inge, Monika, Anja, David, Susanne, Kristoffer, Peter, Mikkeline, Ida og Lenette 

Afbud: Helle, Jakob 

Fraværende:  

Dagsorden: 
 

Sagstekst: 

1 
Godkendelse af referat fra den 
26.10.2021 

 

Referat Godkendt  

2 
Orientering fra formand, skoleleder, 
personale og elevråd 

• Formand:  
o Jacob ønsker at udtræde af bestyrelsen på grund af 

tidspres – vi skal have en suppleant ind 

• Skoleleder: 
o Orientering om corona-udbrud 
o Infomøde for kommende 0. kl. den 23.11. 
o Besøg af Arbejdstilsynet – et rutinebesøg 
o Juleafslutning den 17.12. 
o Købmandsaftale med udskolingen 

• Personale: 

• Elevråd:   
 

Referat 

Formand: Jakob ønsker at udtræde af bestyrelsen, Jakob skal selv ansøge kommunalbestyrelsen om at udtræde. 
Bestyrelsen kan søge om at forsætte uden at en suppleant, men bestyrelsen ønsker at få en suppleant ind. 
Formanden ringer til 1. suppleanten. 
 
Skoleleder: opdatering på Corona. 34 smittede, hvor 2 er søskende til børn her. I samråd med forvaltning blev 
klasserne adskilte både inde og ude. Ansatte skulle jf. vikardækningen i så få klasser som muligt. 
Nye retningslinjer gjorde, at skolen ophævede alle restriktioner fra den ene dag til den anden. 
Patientsikkerhedsstyrelsen har givet skolen fuld opbakning under de restriktioner, skolen lavede, da der ikke var 
nationale anbefalinger. 
Fra i dag kan alle børn fra 1. kl tilbydes test, derfor nye samtykker ud til alle forældre. 
Infomøde: god stemning, god opbakning, mange med på rundvisning. Tilbagemelding er at det har været et godt 
arrangement.  Fuld gang i indmeldelsen, vi håber på 20-22 ud af 37 mulige børn i kommende 0.kl. 
Besøg af arbejdstilsynet: de starter i slutningen af december og kan komme i løbet af de næste 12 måneder. 
Købmandsaftale med 8.kl: der bliver gået til købmand hver dag, eleverne synes det er hyggeligt. En del har fundet 
gode alternativer til madpakke.  
Juleafslutning d 17.1221 og starter igen d. 3.1.22. 
Simon præst og Inge har holdt møde i dag, og forventer at kunne komme i kirke i Møborg på skift, som vi plejer. 
Og ellers så julehygge i klassen.  
 
Personale:  
Elevråd: ingen nyt møde, først møde på fredag. Udskolingen har et ønske om, at må blive inde i de store 
frikvarterer. Det må eleverne ikke, pga. Corona situationen. 
Sofaordning gennemgået. 

3 
Tid til skolebestyrelsesarbejde v. 
formanden 

•  

Referat Ligger fast hver den sidste tirsdag i måneden kl. 17.30-20.00 

4 Nyt fra Undervisningsministeriet 
• Aftale om det fremtidige evaluerings- og bedømmelsessystem 

• Se vedhæftede fra UVM 

Referat 

Gennemgang af Aftale om det fremtidige evaluerings- og bedømmelsessystem. Forskellen er at testene kommer 
til at ligge i starten af skoleåret i stedet for i slutningen som nu. Kommer til at gælde fra 2026, hvor testene bliver 
lineære i stedet for som nu, adaptive. Elevplaner falder væk, til fordel for en meddelelsesbog , som er dynamisk. 
dansk og matematik skal indgå, lokalt(kommunalt) bestemmes hvilke og hvor mange andre fag, der skal indgå. 
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Styrket fokus på højt begavet elever, det er nu under udvikling hvordan det skal gøres. 
2023 ændres UPV, så termen ikke-uddannelsesparat ikke længere indgår. I den næste fase laves UPV’en 
anderledes.  
UVM, KL, DLF og skolelederforeningen skal ind over de forskellige dele. 
Tangsø Skole har indført testhjul og er et skridt foran i kommunen. 
 

5 
Dialogaftale 2021-2023 

• Vores nye dialogaftale er vedhæftet. Kort orientering herom v. IM 

Referat 

Gennemgået. Det er den vi planlægger efter indtil 2023 

Fokus på de gode overgange, læseløft og teknologiforståelse. Teknologiforståelse starter i næste skoleår for 

personalet med Mærsk-projekt.  

6 

Fordeling af diverse arbejdsopgaver 

vedrørende skolens retningslinjer og 

politikker 

• Kalenderaftaler 

• Antimobbepolitik 

• Kostpolitik 

• Mobilpolitik 

• Bevægelse i skoletiden 
 

Referat 

Antimobbepolitik : Susanne, Helle, David   Aprilmødet 22 
Kostpolitik: Monika, Anja, Kristoffer Februarmødet 22 
Mobilpolitik: Anja, Monika, Kristoffer Februarmødet 22 
Bevægelse i skoletiden: Susanne, Helle, David Aprilmødet 22 
Værdierne: David, Kristoffer, Inge martsmødet 22 
 

Kalenderaftaler, man skal sørge for at have aftaler inden bestyrelsen går hjem i aften og der skal plottes ind på 
hvilke møder i foråret, ad’hoc udvalget fremlægger arbejdet 
 

7 Økonomi 
• Ekstra bevilling til køb af IT-tavler 

• Indkøb klassesæt 

• Ansøgning naturfagslokale m.m.  

Referat 

I uge 47 blev der bevilget penge fra driftskontoen til nye tavler og projekter, så der er bestilt 3 nye tavler, da vi lige har købt 1 ny 
tavle, så i alt kommer der 4 stk nye tavler til skolen. 
Måske skal skolen af med penge næste år, da de nye computers pris er på himmelflugt. 
Hvis der er et stort nok overskud på kontoen, vil skolen gerne bestille endnu et klassesæt møbler. 
Ingen udmeldinger om de puljer, der plejer at være. Forslag, at søge penge til et naturfagslokale. 
Støtteforening har bevilget penge til mooncars, så elevrådsrepræsentanter fra mellemtrin, Solveig, Marianne og Inge er et 
hurtigarbejdende udvalg, med Knud på sidelinjen. 
 

8 Evt. •  

Referat 
Klubberne vil gerne med til møderne, f.eks. infomødet for de kommende 0.kl eller forældremøderne. 
Klubberne oplever at der ikke er så stor tilslutning til deres forskellige aktiviteter.  Inge vil gerne afholde møde med klubberne. 
 

 
 

 


